
Protokół Nr 4/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 kwietnia 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 
Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk A, 

b) w sprawie likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 
w Białogardzie – druk B,  

  c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na obszarze miasta Białogard, ustalenia stawek takiej opłaty 
oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym – druk C, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk D, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk E. 
3. Sprawy różne. 

           4. Zamknięcie posiedzenia.              
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-3  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie zamiaru zmiany statutu Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola 

Estreichera w Białogardzie w części dotyczącej lokalizacji filii – druk A, 
 Przedstawiła:  Naczelnik  Wydz.  Komunikacji  Społecznej  i  Promocji   Monika  
                                                                                                                              Szczensnowicz 

Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – dodała, że Biblioteka chce wejść w książkomat oraz książki na telefon, bez 

filii. 
J.Leszczyk – stwierdził, że zamysł filii był nietrafiony. 
P.Szyszlak – stwierdził, że poprzedni Prezes przekonywał, że to dobre rozwiązanie, aby filia 

Biblioteki była na terenie BOSiR. Przychylność była także ze strony Prezesa RCM 
Sebastiana Balcerzaka. Przewodniczący Komisji pytał kiedy będzie likwidacja? 

Dyrektor – poinformowała, że filia jest zlokalizowana na obiekcie, którego właścicielem jest 
Biblioteka. 



Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za–3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 

 

b) w sprawie likwidacji filii Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. Karola Estreichera 
w Białogardzie – druk B”,  

 Przedstawiła:  Dyrektor Biblioteki Anna Nowak 
 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za–3, przeciw-1, wstrzymało się-1. 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na obszarze miasta Białogard, ustalenia stawek takiej opłaty 
oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym – druk C, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siweki 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za–3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk D, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –4 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk E. 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –4 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
 



Ad 3 
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1450 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

            /-/  Paweł Szyszlak 
 
 


